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Protokoll för t vid st yrelse möte via tel efon 20160515 
 

 Närvarande: Ingemar Z, Folke J, Bengt E, Christa E,  

Per-Erik N, Peter G, Carina A(sup). 

 Frånvarande: Fredrik F(sup). 
 

1. Mötets öppnande 

Ingemar öppnade mötet och hälsade välkommen.  

 
2. Val av justerare 

Carina valdes att justera dagens protokoll. 

 
3. Dagordningens godkännande 

Dagordningen godkändes med enda ändring att konstituering läggs som paragraf 4. 
 

4. Konstituering 
Ordf:    Ingemar Z. 
V.Ordf/Sekr:  Folke J. 
Kassör:  Per-Erik N. 
Drevprovsansvarig: Folke J. 
Utställningsansvarig: Christa E. 
Viltspårsansvarig: Christa E/Bengt E. 
Ledamöter:   Peter G, Carina A, Fredrik A. 
 

5. Lägesrapport ekonomi 
 Behållning idag: 48756 kr. En minskning med 14294 sedan årsskiftet. Beror 
huvudsakligen på utgifter för drevprovsverksamheten, utställningspriser, rosetter 
etc, BF-deltagande och viltspårskurs. Prognosen är att resultatet kommer att öka 
succesivt under resten av året. Dokumentation från Per-Erik bifogas i Bilaga. 

 
6. Kommande säsongs drevprov - huvudansvarig, kommissarier 

Huvudansvarig Folke Johansson. Höstprov: Kåremåla 10-11 nov, Kommissarie 
Markus Karlsson. Vinterprov, 23 - 24 jan.  Bordlägger frågan om provplats.  
 

7. Regionuttagning plats, kommissarie  
1-2 nov Kåremåla, Kommissarie Markus Karlsson, som utlovat provrutor som inte 
är hemmamark. 
 

8. Regionuttagning startande (lista bifogas) 
Svinto/Folke J och Målens Dixi/Petra K uttagna som ordinarie, Sävshults 
Speja/Kurt Persson 1:a reserv. Folke kontaktar Kurt om detta. 
 

9. Viltspårsverksamheten status 
Träningskursen avslutad. 9 deltagande, samtliga har startat på prov. Två nya 
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champions har kommit fram. Förhoppning att några deltagare startar ytterligare 
gånger. 
 

10. Utställning status 
• Broby: 30 deltagare.  
• Åkulla: 31 anmälda. Carina kommissarie. Bestyrelse klar.  

 
Per-Erik kollar om användande av Swish i vår verksamhet. 

 
11. Elmia Game Fair (Eslöv), 27-28 aug. 2016 

Ännu inte så många hundklubbar anmälda. Vi har skickat intresseanmälan. 
Vi behöver vara minst 6 stycken som hjälps åt under de två dagarna. Arrangörerna 
vill inte ge inträdesbiljett till mer än två personer. Beslöts att om vi inte får biljetter 
till samtliga som ska hjälpa till så drar vi oss ur. 
 

12. Övriga frågor 

• Ev. samarrangemang vid Brobyutställningen: Önskemål från Drever- och 
Stövareklubben. Beslöts att vi är intresserade. Christa kontaktar rasernas 
representanter. 

• Nästa möte: Åseda den 6 augusti. 
 

13. Mötet avslutas 
Ingemar tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 

 

Vid Protokollet:     Justeras: 
Folke Johansson/     Carina Arvidsson/   
   

         

          BILAGA 
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